



Know You Can

Safe Home



Home insurance



Safe Home












Safe Home

Enjoy the benefits of our unique covers such as Fire, Burglary, Personal Accident, Personal Liability and other benefits. We do everything to ensure your home stays protected. With AXA, you can also experience the simplicity and flexibility to choose the level of cover that best suits your needs.

تمتع بتغطياتنا المتميزة والتي تشمل الحريق، السطو، الحوادث الشخصية، المسؤولية المدنية ومميزات أخرى. نبذل كافة جهودنا وخبرتنا من أجل حماية وسلامة منزلك. مع أكسا، سوف تستمتع بسهولة ومرونة الاختيار ما بين خططنا المميزة والتي سوف تناسب متطلباتك بالتأكيد.

Insurance coverage

-  **Building and contents Cover;**
Covers Fire, burglary, storms, Bursting of Water and much more
-  **Personal Accident Cover**
Includes cover against accidental death paid to inheritors or to spouse inheritors, until 6 months post-accident
-  **Loss of Rent Cover**
AXA covers rent expenses while your home is undergoing essential repairs due to covered perils
-  **Personal/Third Party/Landlord Liability Cover**
provides coverage for protection of your landlord's belongings due to covered perils
-  **Glass Breakage**
Covers all kinds of glass breakage
-  **Contents Temporary removal**
covers home contents against loss or damage while being transported
-  **Debris Removal**
Covering cost and expenses necessary incurred for removal of debris
-  **Valuable and Cash**
Covers your belongings from Jewelry and cash to fine arts inside your home.
-  **Architects and Engineer Fees**
Covering fees of the professional Interior Designer to restore your home from damage as a result

التغطية التأمينية

-  الخسارة أو التلف الذي يلحق بالمباني والمحتويات تأمين ضد الحريق، السطو، العواصف، اندفاع المياه المفاجئ و تغطيات تأمينية أخرى
-  الحوادث الشخصية تشمل التغطية ضد الوفاة بحدوث و يدفع المبلغ للورثة أو لورثة الزوج/ة ، حتى 6 أشهر بعد الحادث
-  **تعويض الإيجار**
تعويضك عن قيمة الإيجار في حالة إعادة الاصلاحات الناتجة عن الأضرار المغطاة
-  **المسؤولية المدنية**
تعويض المؤمن له عن الخسائر التي قد تحدث لممتلكات المالك
-  **كسر الزجاج**
تغطي كافة أنواع كسر الزجاج
-  **المحتويات المنقولة بصفة مؤقتة**
تغطي الخسارة أو التلف الذي يلحق بالممتلكات المؤمن عليها اثناء نقلها داخل جمهورية مصر العربية
-  **إزالة الأنقاض**
التكاليف والمصاريف المتكبدة لإزالة الأنقاض
-  **المقتنيات الثمينة والنقدية**
تأمين على مقتنياتك من المجوهرات والنقود والقطع الفنية داخل منزلك
-  **أتعاب المماريين والمهندسين**
تغطية أتعاب المصمم المعماري الداخلي لاستعادة تصميم منزلك من الداخل بسبب التلف نتيجة الأضرار المغطاه

Our flexible home insurance packages are built to meet your requirements. Make an informed choice and enjoy AXA home insurance, your way.

خطط متنوعة لتأمين منزلك لتتناسب اختياراتك. اختار ما تحتاجه و تمتع بتأمين المنزل مع أكسا

If you are the home owner



Building, contents, personal Accident, Architects and Engineers Fees and Debris Removal

If you are the home Tenant



Contents, Personal Accident, other Coverage

إذا كنت المستأجر



محتويات، حوادث شخصية و تغطيات أخرى

إذا كنت مالك المنزل



مباني، محتويات، حوادث شخصية، أتعاب المماريين و المهندسين و إزالة الأنقاض

Claims

Choose between three ways to submit your claim, and let us take care of the rest:

- Call us on **16363**
- Visit our website www.axa-egypt.com
- Use online e-submission claims process

المطالبات

اختار ما بين 3 طرق لتسجيل مطالباتك، و اترك الباقي لنا

- اتصل بنا علي **16363**
- زور موقعنا الإلكتروني www.axa-egypt.com
- استخدم المطالبات الإلكترونية عبر الإنترنت